
 

 

 

 
 

  
 

 

Protokoll Alpina rådet 

 

Datum: 2017-10-02  

Plats: Stockholm Audi forum   

   

  Deltagare 

Inger Nordqvist (Ordförande) Björn Lison Almqvist 

Tommy E Winter Jan Klein (sekreterare) 

Olle Danielsson Nina Andersson (justerare) 

Daniel Ericsson Ej närvarande: 

H-P Carlsson Tomas Dahlberg 

 Fredik Kingstad 
 

 

E-Mail TELEFON ADRESS Org Nr Bankgiro  
info@skidor.com +46 (0)23 874 40 Riksskidstadion, SE-791 19 Falun 802003-0287 720-7699 www.skidor.com 

 

Dagordning 

1. Återkoppling föregående protokoll 

1.1. Mötets öppnande 

a. Ordförande har ordet. 

b. Ordförande föreslår ändring av dagordningen då Björn och Nina väckt 

fråga om klargörande av beslutsgången i rådet, 3.1. Eftersom frågan 

även diskuterades 2017-08-17 avhandlas frågan som 1:d. Förslaget 

godkänns. 

c. Ordförande informerar om förhållningsätt, önskad nivå på dialog samt 

hur rådets ”kultur” kan byggas upp med dess sammansättning av 

kompetens och erfarenheter. 

d. Björn/Nina inleder, efter en allmän diskussion konstateras:  

• en tydlig rollbeskrivning av rådet finns sedan tidigare och är 

publicerad på skidor.com 

• beslutsprocessen i sig bör formaliseras 

• Tomas uppdras att dokumentera beslutsprocessen som 

presenterades/diskuterades på rådsmötet 2017-08-17 så att 

den kan implementeras i rådets beslutsprocess. 

e. Återkoppling från möte med skidgymnasier – ”Top 100 synpunkter”. 

 Olle höll i mötet gymnasietränare. Bra möte med fokus på hur vi 

bedriver träning samt hur vi skapar goda förutsättningar för utveckling. 

 Ett starkare samtalsklimat mellan gymnasierna, produktivt och framåt 

 Gymnasierna är eniga om att top 100 är ett bra beslut som leder till 

bättre fokus hos de yngre åkarna på träning och utveckling. Det 

finns en kortsiktig oro kopplat till äldre utanför top 100 och hur 

detta påverkar deras motivation. Försvinner med etablerat system. 

Samtliga deltagande gymnasier ställer sig bakom beslutet. Nina 

föreslår att inhämta synpunkter från landslagets juniortränare. 

Rådet enas om att hämta in synpunkter från herr- respektive 

damchef. 

 Allmän diskussion följer, Björn lägger följande förslag 

• Alpine EliteTour (AET): behåll top 100 ranking för samtliga 

tävlingar i kategorin under hela säsongen 

• Öppna upp för alla oavsett ranking att tävla i övriga tävlingar, 

men sätt in en max antal för 1:a års juniorers starter 

• Lägg arrangörs konferens på våren med krav på deltagande för 

FIS arrangör 
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• Björn/Tomas uppdras att ta fram konsekvensbeskrivning och 

underlag för förslaget som diskuteras på extrainsatt telefonmöte 

2017-10-19 

 

1.2. Säkerhet vid tävlingsarrangemang 

Nina och HP redovisade genomgång av befintliga regelverk kring 

säkerhetsaspekten vid tävlingsarrangemang. Även synpunkter från ett 

antal alpina föreningar har inhämtats. HP och Nina uppdras att ta fram 

förslag och förtydliganden kring säkerhet i ”Tillägg till tävlingsregler 2017-

2018”. Säkerhet vid tävlingsarrangemang lyfts upp och diskuteras på 

arrangörskonferenser och utbildningar. 

 

2. Rapporter och Information 

 

2.1 Tommy föredrog strategiska planen fram till 2022. 

2.2 Ekonomin är i balans inom hela alpina grenområdet. 

2.3 Nationellt 

• SM i teknikgrenarna ingår i SM-veckan 2018 och är förlagd i 

Tärnaby med arrangör TIK Fjällvinden. Tävlingarna tv-sänds på 

SVT. SM i fart saknar fortfarande arrangör. Tävlingarna förläggs 

troligtvis i Åre nationalarena. Pga WC-avslutningen i Åre 

nationalarena får SM inte tillgång till arenan förrän tidigast 

onsdag v.12. Diskussioner pågår om att flytta tävlingarna i tid 

eller rum 

• Skolledarträff med gymnasierna och samtliga SSF-grenar är 

planerad till v.41. En fråga på agendan är kulturen på skolorna. 

Olle deltar från alpint 

• RF elitidrottskonferens planerad till v. 41. 

• Umeå universitet är inte längre intresserad att gå vidare i 

diskussioner om skiduniversitet. Frågan läggs i malpåse 

• Gällivare RIG gymnasium kommer att återigen få tillgång till 

träning på Dundrets anläggning. Förhandlingar pågår om 

träningsavgifter för gymnasiet 

2.4 Tävlingsprogram – ligger ute på skidor.com. Enigt råd poängterar vikten 

av att kvalitetssäkra tävlingsarrangemangen och -arrangörerna. 

2.5 Landslag – Ökat antal åkare i landslagen. Infört individuellt anpassade 

upplägg för damerna. Strategin att tävla på Nya Zeeland har fallit väl ut 

med bra prestationer framförallt på damsidan. Filmning från 

landslagsträning kommer delas ut till gymnasietränarna. 

2.6 Marknad – inget nytt att rapportera.  

2.7 Alpina årshjulet - Tillägg till tävlingsregler 2017-2018 

Diskussion kring tillägg. Justerat underlag sammanställs  

och skickas ut v.42.  

HP lyfter krav från FIS på plomberad dräkt för internationella 

ungdomstävlingar. SSF måste agera kraftfullt mot. Enighet och frågan 

lyfts till SSF representanter FIS möte.   
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2.8 Tommy återkopplade från möte den 11 september ang unga alpina 

åkares skador. Rådet är enig om att frågan är prioriterad och vikten av att 

öka kunskapen inom området. Diskussion fördes kring hur rådet och SSF 

konkret och tydligt kan agera. Frågan bordläggs och Athlete director 

Jonas Engqvist bjuds in till rådsmöte. 

 

3. Beslut 

3.1. Fråga från IF alpina skidgymnasiet Falun. 

IF alpina skidgymnasiet Falun kopplad till Hagströmska gymnasiet som är 

ett NIU gymnasium beläget i Falun, har kommit in med ett brev där de 

önskar bli tävlingsarrangör genom sin skolförening. Inför Junior SM 2017 

ansökte de om arrangemanget, vilket avslogs av SSFs tjänsteman. Skolan 

är ansluten till SSF men har inga egna åkare som tävlar eller någon 

ungdomsverksamhet. Åkarna vid NIU gymnasiet tävlar för sina 

hemmaklubbar. Med detta som bakgrund är rådet eniga om att tidigare 

givet beslut i frågan står fast. Olle uppdras formulera och kommunicera ett 

klargörande svar där rådets argumentation bakom beslutet tydlig framgår. 

 

4. Övriga frågor 

Övriga frågor 

4.1 Utvärdering tidigare beslut, framtagning underlag Topp 80 vid SM

 Frågan bordläggs: Tomas uppdras ta fram mall för utvärdering framgent. 

4.2 Utvärdering tidigare beslut, framtagning underlag U8 utan tidtagning

 Frågan bordläggs: Tomas uppdras ta fram mall för utvärdering framgent. 

4.3 Skidting 21 oktober i Umeå - HP representerar rådet.  

4.4 Rådsrepresentation kommer ske vid tävlingar: 3-4 feb AET i Klövsjö, 24-

25 mars, landsdelsfinal i Kåbdalis, 23-25 mars, regionfinal i Kläppen 

region 4 samt samtliga mästerskap. Representation bestäms vi 

kommande möten. Samtliga rådsmedlemmar ser över sina möjligheter. 

4.5 Rådsförslag: Höj kompetens olympisk lyftteknik.    

 Förslaget skickas till Athlete director Jonas Engqvist 


